
Gespreksverslag SNRD bijeenkomst  ALV op 230123                                                                                ck 

 

 

Er zijn 41 leden geteld, 10 afzeggingen en 11 no -show leden 

In de avond passeren enkele verenigingszaken de revue; 

- 3 nieuwe leden stellen zich voor  

- Bob Adriaanse, Jason van Dijk en Nicolien van Rijnsberge-Baars 

Welkom en we zijn benieuwd wat jullie aan de SNRD kunnen bijdragen. 

- We nemen afscheid van Friso die jarenlang op bekwame wijze bestuurslid inhoud is geweest. 

Hij gaat zich nu verder bezighouden met de pilot voor 1 ½ lijnsfysiotherapie samen met  het FG 

Als nieuw bestuurslid inhoud wordt voorgedragen Ophrah den Boer, zij wordt met acclamatie 

benoemd. 

      -Commissies  

Deze avond was er nog een mogelijkheid om je erbij aan te melden: er worden lijsten gemaakt met 

contactpersonen per cie. De contactpersoon van iedere cie. krijgt een volledige lijst van deelnemers 

met contactgegevens. 

 

                    -ALV: Jaarverslag 2022 en voornemens 2023 

Deze avond werd  het Jaarverslag 2022 besproken , zoals al jaren weer vakkundig samengesteld door 

Sven, en werd aan de Vergadering goedkeuring gevraagd voor het gevoerde beleid. 

Het jaarverslag 2022 kunt u terugvinden op de website van de SNRD. 

Het bestuur kreeg van de Vergadering goedkeuring voor het gevoerde beleid 2022 

Het bestuur kreeg van de Vergadering décharge voor het gevoerde financiële beleid 2022                      

( de post webkosten is wel begroot maar niet tot uitvoer gebracht, er is geen nota ontvangen) 

Het bestuur kreeg van de Vergadering goedkeuring voor het voorgestelde beleid 2023,                      

met name kreeg het bestuur van de vergadering de gevraagde toestemming om door te gaan met de 

statutenwijziging zoals eerder besproken. (wel met een tekstuele aanpassing zodat het nog 

duidelijker is dat de toegangsregels voor nieuwe leden gelden en niet voor bestaande leden) 

De gang naar de notaris gaat nu van start 

 



Het bestuur kreeg van de Vergadering goedkeuring voor de begroting 2023. 

 

 

 

Na de pauze was er nog een inhoudelijke voordracht van Kees over het symptoom GIRD. 

(Met dank aan Jeroen Bakker van de cie. wetenschap voor het aanleveren van de wetenschappelijke 

artikelen en het inbrengen van de “bokser”casus.) 

Hij stond erbij stil dat er weinig hard evidence is voor de verklaring van GIRD maar dat op klinisch 

niveau wel een verbetering van het niveau van functioneren werd verkregen bij behandeling van de 

endorotatiebeperking. 

Met name beschreven bij bovenhandse sporters kwam in de presentatie ook aandacht voor het 

symptoom bij niet-bovenhandse sporters. 

Er werd een sporter beschreven met een GIRD symptoom ( bokser) en Kees stond stil bij het gegeven 

dat hij het symptoom ook regelmatig zag bij niet sporters en dat behandeling ervan mede zou 

kunnen bijdragen aan klachtenvermindering in ADL. 


